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Vragen van de leden Knops en Van Hijum (beiden CDA) aan de Minister van 
Defensie over een onderzoek op het voormalige NAVO-depot in Vriezenveen 
naar een mogelijk verband tussen gezondheidsklachten van oud-medewerkers 
en het werken met de giftige verf CARC (ingezonden 8 september 2014). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het dringende verzoek van de gemeenten 
Almelo, Twenterand en de GGD Twente tot een onderzoek op het voormalige 
NAVO-depot in Vriezenveen naar een mogelijk verband tussen gezondheids-
klachten van oud-medewerkers en het werken met de giftige verf CARC?1 

Vraag 2
Waarom is er wel besloten tot een onderzoek naar meldingen van oud-
medewerkers op een soortgelijk depot in Limburg, zoals gemeld in uw 
Kamerbrief van 27 juni jl., maar niet in Vriezenveen?2 

Vraag 3
Bent u bereid om de beide onderzoeken in Limburg en Vriezenveen gelijktij-
dig uit te voeren? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Welke mogelijkheden biedt u oud-medewerkers van NAVO-depots concreet 
om hun gezondheidsklachten onafhankelijk te laten onderzoeken?

1 RTV Oost, 4 september 2014
2 Kamerstuk 33 750 X, nr. 66
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